
 Náš klub DUKĽA SVIDNÍK  vznikol ako občianske združenie dňa 12. 9. 2022. 
Založila ho partia nadšencov peknej športovej hry pétanque.  
Pétanque niektorí z nás začali hrať pred  3 rokmi rekreačne, ale až v tomto roku 
sme brali účasť na niektorých turnajov organizovaných pod hlavičkou SFP, kde 
sme ako nelicencovaní hráči  zaznamenali celkom slušné výsledky na turnajoch v 
Trebišove a Michalovciach. 
Zorganizovali sme dva turnaje  menšieho rozsahu so spoločensko- športovým 
charakterom medzi Zemplínom Trebišov a Dukľa Svidník . Klub Zemplín je náš 
najbližší skúsený športový partner, s ktorým sme nadviazali úzku  pre nás 
obohacujúcu spoluprácu. 
  Máme vybudované dve klubové ihriská, na ktorých pravidelne trénujú nielen 
seniori ale aj naši juniori. Tohto roku sme iniciovali  výstavbu 4 ihrísk 
štandartných rozmerov po obciach okresu a v meste Svidník.  
Pekné ihrisko z našej iniciatívy  sa vybudovalo v Átriu - zariadení pre seniorov   
v meste Svidník . Tri ihriska sa dokončili v obciach Svidnička, Hrabovčík a 
Šemetkovce. 
  Plánujeme za pomoci starostov, riaditeľov základných a stredných  škôl 
výstavbu ihrísk iniciovať alebo realizovať aj v budúcom roku a s týmito aktivitami 
chceme pokračovať tiež v ďalších rokoch,  
aby šport  pétanque v našom regióne naberal čoraz masovejší charakter.  
  Sme zatiaľ jediný klub pétanque na Severovýchode Slovenska, ktorý sa venuje 
tejto športovej  činnosti, a ktorý sa snaží pracovať perspektívne  aj s mládežou. V 
budúcom roku by sme radi v jeseni zorganizovali jeden turnaj SFP, pre blízku 
vzdialenosť  s Poľskom  možno aj za poľskej účasti. 
  Z dôvodu aktívneho záujmu našich členov a prísľubu celkom dobrého finančne - 
materiálneho zázemia, veríme, že tiež s podporou mesta Svidník a miestnych 
samospráv  je veľký predpoklad, že naš klub bude mať dlhoročnú perspektívu. 
  Keďže sme presvedčení, že väčšina členov dosahuje úroveň solídnej súťažnej 
kvality, preto sme si podali žiadosť o registráciu  so zámerom zapájať sa v čo 
najväčšom rozsahu do turnajov organizovaných SFP po celom Slovensku.u 

 Radi by sme boli , aby klub DUKĽA SVIDNÍK bol účastný v Slovenskej lige klubov 
už ako registrovaný s licencovanými hráčmi. 
  V krátkosti sme predstavili ešte len krátkodobú činnosť klubu a zámery do 
budúcnosti. 
Veríme, že prijatím klubu dôveru Valného zhromaždenia SFP by sme nesklamali,  
ale naopak stali sa dôstojným reprezentantom pétanque v kraji pod Duklou. 
   
S pozdravom 
Cocuľa Milan - predseda 


